
 

Z Á P I S  
z 1. zasedání Školské rady SPŠ a SOU Pelhřimov, 

Friedova 1469, ze dne 11. 10. 2021 
  

Přítomni: Ing. Rostislav Kostka, Ph.D., Ing. Martin Kukla, PhDr. Eva Lesnířová, Miroslav Němec, 

Marcela Rohová, Milan Reich, Ivona Fialová 

Omluveni: MUDr. Jiří Běhounek, Ing. Miroslav Houška 

Přizvaní: Mgr. Pavel Hlaváček, ředitel školy  

 

Program:   
1.) Zahájení   

2.) Kontrola minulého zápisu 

3.) Volba předsedy Školské rady 

4.) Projednání a schválení Výroční zprávy 2020/2021 

5.) Informace ředitele školy o průběhu školního roku 2020/2021 

6.) Informace ředitele školy o aktuálních a plánovaných akcích školy 

7.) Různé, podněty členů Školské rady, diskuse, závěr 

 

Průběh jednání: 

1.) Zahájení 

• Bylo přítomno 7 členů, tzn., že jednání Školské rady bylo usnášeníschopné. 

• Volba zapisovatele – zapisovatelkou navržena a zvolena PhDr. Eva Lesnířová. 

• Hlasování – program zasedání Školské rady byl jednomyslně schválen. 

2.) Kontrola minulého zápisu 

• Proběhlo zhodnocení minulého zápisu – bez výhrad. 

3.) Volba předsedy Školské rady 

• Přítomnými byl jednomyslně zvolen předsedou Školské rady Ing. Rostislav Kostka, Ph.D.. 

 

4) Projednání a schválení Výroční zprávy 2020/2021 

• Výroční zpráva byla projednána a jednomyslně přítomnými schválena. 

5) Informace ředitele školy o průběhu školního roku 2020/2021 

• Distanční výuka probíhala bez problémů, závěrečné zkoušky úspěšnost 100%. I u maturitních 

zkoušek byla také velká úspěšnost. Bezpečný internet – úspěch v celostátní soutěži. 

Angličtina úspěch v soutěžích. Zahraniční spolupráce bude dále probíhat. 

 



 
6) Informace ředitele školy o aktuálních a plánovaných akcích školy 

• Rekonstrukce elektroinstalace   ve Friedově ulici probíhá za provozu. Hotová je rekonstrukce 

výtahu a auly na Růžové ulici. Plán rekonstrukce dílen v Kamenici na Lhotecké posunutý. 

Rekonstrukce pavilónu na Křemešnické - dokončení dokumentace. 

7) Různé, podněty členů Školské rady, diskuze, závěr 

• PhDr. Lesnířová - bufet na Růžové skončil – nahradit pro studenty automaty na bagety a pití. 

• Termín další schůzky Šk. rady bude oznámen minimálně měsíc před jejím konáním 

(plánováno svolání schůzky na červen 2022). 

  

Zapsala:  PhDr. Eva Lesnířová  

Ověřil:  Ing. Rostislav Kostka, Ph.D. 

 

V Pelhřimově 11. 10. 2021 

  

 

 


